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PROTOKÓŁ NR 23 /2014 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU 

Z DNIA 11.02.2014 r. W GODZ. 12.00- 13.40 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2).  

 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu.  

 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Informacja na temat stanu dróg krajowych w Powiecie Wałeckim.  

5. Informacja na temat stanu dróg wojewódzkich w Powiecie Wałeckim.  

6. Informacja na temat przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg 2013/2014.  

7. Informacja na temat pozyskiwania środków pomocowych w Powiecie Wałeckim  

– materiał sesyjny.  

8. Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim.  

9. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.  

10. Podsumowanie pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego za 2013 r.  

11. Sprawy bieżące.  

12. Wolne wnioski i zapytania.  

13. Zakończenie posiedzenia  

 

 

 

 

 

Ad pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia.  
 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski.  

 

 

 

Ad pkt 2.  

Stwierdzenie quorum.  
 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecnych 10 Członków Komisji, nieobecni 

Andrzej Gostołek.  

 

Wobec powyższego Komisja może podejmować prawomocne decyzje.  
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Ad pkt 3.  

Przedstawienie porządku posiedzenia.  
 

Do przedstawionego porządku posiedzenia uwag nie zgłaszano.  

 

 

W posiedzeniu Komisji dot. pkt 4, 5 i 6 uczestniczył Tomasz Rzemykowski – Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu, Sławomir Rosiński – Kierownik Rejonu Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Wałczu oraz Anna Rejman Kierownik Rejonu Dróg 

Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim.  

 

 

Ad pkt 4  

Informacja na temat stanu dróg krajowych w Powiecie Wałeckim.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Sławomir Rosiński – Kierownik Rejonu GDDKiA w Wałczu  

Poinformował, iż na stronie drugiej przedmiotowej informacji przedstawiono ocenę odcinków 

dróg w podziale na klasy, które nie są zbyt czytelne. Wobec powyższego przygotował inną 

ocenę stanu dróg krajowych przedstawiającą dane za rok 2013 i 2012, na przykładzie 

województwa zachodniopomorskiego. Po czym rozdał w/w ocenę Członkom Komisji; 

stanowi ona załącznik nr 3a do protokołu. 

Następnie poinformował, iż przedstawiona graficzna ocena stanu dróg, została przygotowana 

wg Rejonów. Wyjaśnił, że przez teren Powiatu Wałeckiego przebiega mniej kilometrów dróg 

(101 km) niż w rejonie, w którym ujęte są jeszcze: droga nr 10 przebiegająca przez teren 

Powiatu Drawskiego i Choszczeńskiego oraz droga nr 22 przez teren Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego.  

 

 

Wobec braku uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski poddał pod głosowanie informację na temat stanu dróg krajowych w Powiecie 

Wałeckim.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie.  

 

 

 

Ad pkt 5  

Informacja na temat stanu dróg wojewódzkich w Powiecie Wałeckim.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Mirosław Wiercioch - Członek Komisji  

Zauważył, iż w przedmiotowej informacji podano, że stan nawierzchni drogi nr 178 Wałcz-

Trzcianka jest dobry – ubytki i uszkodzenia nawierzchni uzupełniane są na bieżąco w miarę 

posiadanych środków. Oznajmił, iż z tego co obserwuje, to rzeczywiście po zimie ubytki były 

uzupełniane, niemniej nie zgadza się ze stwierdzeniem, że stan nawierzchni tego odcinka 

drogi jest dobry, gdyż on ocenia go jako „tragiczny”, zwłaszcza na odcinku drogi z Chwiramu 
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do Gostomii. Podobnie nie zgadza się z oceną jakoby stan odcinka drogi nr 179 na odcinku 

Dzikowo Gostomia był zadowalający. 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Wyjaśniła, iż ocena stanu dróg wojewódzkich przedstawiona w przedmiotowej informacji 

przygotowana została w sposób ogólny. Wyjaśniła, iż odcinek drogi wojewódzkiej 179 

Dzikowo-Gostomia będzie w roku bieżącym remontowany (tj. w miejscach gdzie 

nawierzchnia jest uszkodzona wykonywane będą nakładki w formie przebudów), na co 

planuje się przeznaczyć kwotę 800.000 zł. Jeżeli chodzi o drogę wojewódzką nr 178 na 

odcinku Wałcz-Gostomia do granicy województwa poinformowała, iż pod koniec 2013 r. 

przekazano do Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich materiały, na podstawie 

których zostanie zlecone przygotowanie dokumentacji projektowej na przebudowę odcina 

w/w drogi przebiegającego przez teren Powiatu Wałeckiego. Nie jest w stanie wskazać 

konkretnego terminu rozpoczęcia inwestycji. Niemniej na pewno w najbliższych latach będzie 

realizowana. 

 

Janusz Różański – Członek Komisji 

Zapytał, jakie są plany w stosunku do drogi wojewódzkiej nr 163 na odcinku Kołobrzeg-

Wałcz? W przedmiotowej informacji podano, że realizowana jest przebudowa w/w drogi na 

odcinku Glinki-Wałcz, a co z dalszym odcinkiem Glinki-Czaplinek? 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Oznajmiła, iż z przeprowadzonych z dyrekcją Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich rozmów wynika, że dąży się do tego, by dotychczasowy wykonawca czyli 

firma POL-DRÓG z Piły zakończył w/w inwestycję. Jeżeli chodzi o remont dalszego odcinka 

tej drogi z przekazu nieoficjalnych informacji wynika, iż aktualnie gromadzone są środki 

finansowe na realizację powyższego. Przygotowana jest dokumentacja przetargowa na remont 

odcinka drogi od Machlin do Blinek oraz odcinek Machliny do drogi kolejowej. 

 

Jan Matuszewski – Członek Komisji 

Oznajmił, iż słyszał, że POL-DRÓG za niewykonanie robót budowlanych (drogowych)  

w terminie płaci wysokie kary. 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Potwierdziła. 

 

Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Zapytał jaki był powód tego, że firma POL-DRÓG nie wykonała do końca robót objętych 

umową? 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Odpowiedziała, że nie posiada informacji dotyczącej firmy POL-DRÓG. Zapewniła, że środki 

finansowe na prowadzenie przebudowy drogi wojewódzkiej 163 były zapewnione, firma 

natomiast miała zakończyć roboty budowlane do końca października 2013r. Prawdopodobnie 

przyczyną niedotrzymania przez firmę POL-DRÓG warunków kontraktu były problemy  

z pozyskaniem materiałów wsadowych do produkcji masy. 
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Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Zapytał czy prawdą jest, że maksymalna kara za niedotrzymanie warunków kontraktu jaką 

można naliczyć opiewa na kwotę miliona złotych? 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Odpowiedziała, iż nie posiada takich informacji, gdyż Rejon Dróg Wojewódzkich w Drawsku 

Pomorskim nie prowadzi tej inwestycji, prowadzi ją Zachodniopomorski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Koszalinie. 

 

Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Oznajmił, iż nie zgadza się z przedstawioną w przedmiotowej informacji oceną stanu drogi 

wojewódzkiej nr 178 na odcinku Wałcz-Trzcianka jako dobry. Zapytał na jakiej podstawie 

dokonano takiej oceny? Tym bardziej, że Zarząd Dróg Wojewódzkich planuje przeprowadzić 

remont generalny tego odcinka drogi. Zauważył, iż występuje tu pewna rozbieżność w 

sposobie myślenia. 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Wyjaśniła, iż przez ocenę stanu w/w odcina drogi jako dobry rozumiano, że droga jest 

przejezdna, a ubytki w nawierzchni na bieżąco są uzupełniane, nie posiada głębokich kolein, 

które bardzo utrudniają ruch drogowy. Przyznała, że może zbyt daleko wysunięto taką ocenę, 

należało raczej określić ten odcinek drogi jako dostateczny. 

 

Janusz Różański – Członek Komisji  

Zauważył, iż przez cały ubiegły rok przy drodze 178 widniała tablica informacyjna 

ostrzegająca kierowców o złym technicznym stanie drogi 

 

Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Zapytał czy Rejon Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim zajmuje się również 

inwestycjami, czy te zadania wykonywane są przez Zachodniopomorski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Koszalinie? 

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

Odpowiedziała, iż  Rejon Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim zajmuje się zadaniami 

z zakresu zamówień publicznych, niemniej do kwoty 500 tys. zł. Zadania inwestycyjne 

opiewające na wyższą kwotę i przy udziale środków zewnętrznych realizowane są przez 

Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Koszalinie. Czyli realizacja dużej 

inwestycji, jaką jest przebudowa drogi wojewódzkiej nr 163 prowadzona jest przez ZZDW  

w Koszalinie. 

 

 

Następnie komisja dyskutowała na temat procedur dotyczących wnoszenia o zmiany  

w kierunku  ruchu drogowego. 

 

 

Wobec braku innych uwag oraz wniosków w przedmiotowym temacie Przewodniczący 

Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał pod głosowanie informację na temat stanu dróg 

wojewódzkich w Powiecie Wałeckim.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie.  

 

http://www.zzdw.koszalin.pl/
http://www.zzdw.koszalin.pl/
http://www.zzdw.koszalin.pl/
http://www.zzdw.koszalin.pl/
http://www.zzdw.koszalin.pl/
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Ad pkt 6  

Informacja na temat przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg 2013/2014.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Jan Kaczanowicz Członek Komisji zauważył, iż w coraz mniejszym stopniu stosowane  

są zabezpieczenia dróg przed nawiewaniem na nie, z  pól śniegu. Dodał, iż ma na myśli siatki 

i płotki, które rozstawiane są przy drogach. Wobec powyższego zapytał jaka jest przyczyna 

powyższego stanu rzeczy?  

 

Sławomir Rosiński – Kierownik Rejonu GDDKiA w Wałczu odpowiedział, iż takie płotki czy 

siatki rozstawiane są głównie na południu Polski. Natomiast na terenie województwa 

zachodniopomorskiego ilość dni w roku, i obszarów, w których występuje zamieć jest tak 

znikoma, że rozstawianie siatek czy płotków mija się z celem. Ponadto stosowanie tych 

zabezpieczeń rodzi dodatkowe koszta z uwagi na koszt materiałów jak i odszkodowań dla 

rolników oraz poniesionych strat w wyniku kradzieży. Koszta odśnieżania dróg są o wiele 

niższe, dlatego też stawianie takich zabezpieczeń jest nieopłacalne.  

 

Jan Kaczanowicz Członek Komisji zwracając się do Tomasza Rzemykowskiego Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu poinformował, iż pragnie poruszyć kwestie nie 

związane stricte z tematem zimowego odśnieżania dróg, ale z bieżącym ich utrzymaniem.  

Oznajmił, iż mieszkańcy miejscowości Różewo zgłosili mu problem zniszczenia chodnika 

wskutek prowadzonych robót instalacji światłowodów oraz problem zakrzaczeń przy drogach.  

Z kolei mieszkańcy Szwecji zgłosili problem zamulonej studzienki przy ul. Szkolnej, kwestię 

wykonania odcinka chodnika na zakręcie przy szkole oraz niedrożny spust odprowadzający 

wodę przy ulicy Kościelnej. Ponadto zwrócił się z prośbą dyrektora PZD o przygotowanie na 

posiedzenie Komisji informacji zawierającej wykaz czynności jakie wykonano w roku 

sprawozdawczym na drogach powiatowych dotyczących ich bieżącego utrzymania jak np. na 

jakich odcinkach dróg dokonano wycinki zakrzaczeń, ile udrożniono studzienek i gdzie. 

Wyjaśnił, iż chodzi mu o przedstawienie dokładnych danych. 

   

Mirosław Wiercioch – Członek Komisji oznajmił, iż w Chwiramie (od Kościoła do cmentarza) 

prowadzono roboty instalowania światłowodów, przez co zniszczono pobocze. Wobec 

powyższego porosił dyrektora PZD o podjęcie w tej kwestii stosownych działań. Następnie 

zwrócił uwagę na fakt, iż na odcinku drogi Wałcz-Chwiram, czy też Chwiram-Gostomia wiatr 

dość intensywnie nawiewa śnieg z pól i odśnieżanie pługiem nie daje zadowalających efektów. 

Dlatego też uważa, że w takich miejscach zainstalowanie siatek, czy płotków jest jak 

najbardziej zasadne.   

 

Anna Rejman - Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim przyznała, iż 

sama rozważała zastosowanie siatek. 

 

Tomasz Rzemykowski  Dyrektor PZD w Wałczu poinformował, iż prace związane z instalacją 

światłowodów nie zostały jeszcze zakończone. Zapewnił, iż chodniki jak i pobocza dróg 

zostaną naprawione. Jeżeli chodzi o instalowanie płotów, czy siatek, które zapobiegają 

nawiewaniu śniegu z pól na drogi poinformował, iż byłoby to zbyt kosztowne zadanie. 

 

Mirosław Wiercioch – Członek Komisji zauważył, iż można by było wybudować chodnik, 

Gmina Wałcz dofinansowałaby w 50% powyższe zadanie.  
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Tomasz Rzemykowski  Dyrektor PZD w Wałczu przypomniał, iż Powiat Wałecki realizuje 

„Program Naprawczy”, przez co inwestycje zostały wstrzymane. 

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski poddał pod głosowanie informację na temat przebiegu akcji zimowego 

utrzymania dróg.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Ad pkt 7  

Informacja na temat pozyskiwania środków pomocowych w Powiecie Wałeckim.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna, jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu 

XXXIII sesji Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 lutego 2014 r.  

 

W posiedzeniu Komisji przedmiotowego punktu posiedzenia uczestniczyła Marta Suska – 

Główny Specjalista Samodzielnego Stanowiska ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych w/m. 

 

 

Janusz Różański Członek Komisji zapytał czy Zarząd Powiatu w dalszym ciągu podtrzymuje 

informację, że do końca I kwartału 2014r. nastąpi całkowite rozliczenie projektu 

Termomodernizacji budynków użyteczności publicznej na terenie powiatu wałeckiego? 

 

Jerzy Goszczyński Wicestarosta Wałecki odpowiedział twierdząco. 

 

Marta Suska – Główny Specjalista Samodzielnego Stanowiska ds. Inwestycji i Zamówień 

Publicznych w/m dodała, iż Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska pisemnie poinformował, 

iż całkowite rozliczenie w/w projektu nastąpi do końca I kwartału 2014 roku, chodzi o ostatni 

dwunasty wniosek. 

 

 

Wobec braku uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski poddał pod głosowanie zaopiniowanie informacji na temat pozyskiwania 

środków pomocowych w Powiecie Wałeckim.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.  

 

 

 

Posiedzenie Komisji o godzinie 12.35 opuścili: Anna Rejman, Marta Suska, Tomasz 

Rzemykowski oraz Sławomir Rosiński.  

 

 

Ad pkt 8  

Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczyła Wanda Grochowska-Skonieczna 

– Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałczu.  

 

Jan Kaczanowicz – Członek Komisji  

Zauważył, iż z przedmiotowej  informacji wynika, że bezrobocie w Powiecie Wałeckim 

spada, w momencie gdy bezrobocie w skali całego kraju rośnie. Wobec powyższego zwrócił 

się do Wandy Grochowska-Skonieczna – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałczu  

z prośbą o przedstawienie kilku słów komentarza do powyższego zagadnienia. 

Wanda Grochowska-Skonieczna – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałczu.  

Odpowiedziała, iż bezrobocie w Powiecie Wałeckim spada w porównaniu do analogicznego 

okresu roku ubiegłego. W miesiącu styczniu br. również odnotowano znaczny spadek 

bezrobocia, gdyż na koniec stycznia 2014r. w PUP zarejestrowanych było 4022 osób 

bezrobotnych, natomiast na koniec grudnia 2013r. 3695 osoby. Stopa bezrobocia również jest 

korzystniejsza. Generalnie w październiku, listopadzie oraz grudniu 2013r. bezrobocie  

w Powiecie Wałeckim wzrosło. Reasumując, najwięcej osób bezrobotnych odnotowano  

w styczniu – 4022, a najmniej we wrześniu – 3036 osób. W analizowanym okresie zmieniła 

się dynamika przyrostu bezrobocia w porównaniu do lat minionych, wzrost liczby 

bezrobotnych nastąpił w styczniu, od lutego do września natomiast ich liczba systematycznie 

malała, a od października ponownie zaczęła rosnąć. W ciągu roku 2012 liczba bezrobotnych 

zwiększyła się o 66 osób, tj. 1,8%, a wciągu roku 2013 spadła o 515 osób, tj. 12,8%. Wyraziła 

pogląd, iż sezonowy spadek zatrudnienia jest charakterystyczny dla Powiatu Wałeckiego. Niemniej 

obserwuje się poprawę sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy.  

 

Janusz Różański - Członek Komisji 

Zauważył,  iż w podsumowaniu przedmiotowej informacji podano, iż w porównaniu do 2012 

roku, w roku 2013 sytuacja w zakresie bezrobocia uległa poprawie, m.in. dzięki 

zwiększonych środków finansowych o kwotę 2.688.176,03 zł na aktywizację osób 

bezrobotnych. Wobec powyższego zapytał jakie są rokowania na 2014 r.? 

 

Wanda Grochowska-Skonieczna – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałczu.  

Odpowiedziała, iż łącznie, na chwilę obecną, PUP ma do dyspozycji na rok 2014  

9.114.261,23 zł, z tego z algorytmu 1.622.600 zł, z projektu systemowego ok. 3.669.100 zł,  

z sześciu realizowanych przez Urząd projektów 3mln. zł. Ponadto złożono wniosek  

o przyznanie PUP w Wałczu dodatkowych środków finansowych z rezerwy Ministra Pracy  

i Polityki Społecznej, z której udało się uzyskać kwotę w wysokości 530.000zł. Wyraziła 

zdanie, że z pewnością sytuacja w zakresie bezrobocia w 2013 r. będzie lepsza niż w 2013r. 

 

Janusz Różański - Członek Komisji 

Zapytał czy w roku bieżącym Urząd również będzie realizował głównie projekty i programy 

adresowane do osób powyżej 50 roku życia? Poprosił o podanie dla jakich grup będą 

realizowane programy.   

 

Wanda Grochowska-Skonieczna – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałczu.  

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o środki finansowe pochodzące z algorytmu zostaną 

przeznaczone na programy dla osób bezrobotnych z grupy powyżej 50 roku życia. Jeżeli 

chodzi o projekt systemowy obejmuje on nie mniej niż 30% osób z grupy młodzież do 30 
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roku życia nieucząca się i niepracująca, nie mniej niż 30 %  osób z grupy wiekowej powyżej 

30 roku życia oraz 11 osób to zarejestrowani w Urzędzie  pracownicy oświaty zwolnieni po 1 

stycznia 2013r. Pozostałe środki finansowe z kwoty ok. 3mln 900 tys. zł mogą być 

wykorzystane dla innych grup bezrobotnych z zastrzeżeniem, że nie mogą to być osoby, które 

już w projektach uczestniczyły. Następnie poinformowała, iż dwa projekty  z dniem 31 marca 

2014r. ulęgną zakończeniu tj. projekt skierowany do osób niepełnosprawnych oraz projekt 

skierowany do osób, które utraciły pracę z przyczyn dotyczących zakładu pracy 

przechodzącego procesy modernizacyjne lub adaptacyjne. Niemniej będą realizowane cztery 

kolejne projekty, na łączną kwotę ponad 4mln zł. Z informacji ministerialnych wynika, że 

osoby bezrobotne z grupy osób poniżej 30 roku życia oraz powyżej 50 roku życia będą 

priorytetowo traktowane. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Przewodniczący Komisji 

Poinformował, iż według statystyk Ministra Pracy i Polityki Społecznej skuteczność 

Powiatowych Urzędów Pracy jest niezła i wynosi w latach 2010-2012 ok. 55%. Natomiast 

analiza NIK pokazuje, że skuteczność jest wielokrotnie niższa, ponieważ kwestionuje się 

metodologię obliczania skuteczności PUP, gdyż brany jest pod uwagę sam fakt znalezienia 

pracy. Wobec powyższego zwrócił się do dyrektor Wandy Grochowskiej-Skonieczna  

z prośbą o ustosunkowanie się do poruszonej wyżej kwestii. 

 

Wanda Grochowska-Skonieczna – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wałczu.  

Odpowiedziała, że badanie skuteczności zatrudnienia zależy od kryteriów oceny. Wyjaśniła, 

że dla PUP ważne jest, by osoba bezrobotna w ogóle znalazła się na rynku pracy, nawet jeżeli 

odbywałaby tyko staż, ponieważ dzięki niemu ma szanse zdobyć dodatkowe umiejętności  

i uzyskać zatrudnienie. Dodała, że na powiatowym rynku pracy pojęcie stałego zatrudnienia 

praktycznie nie funkcjonuje. W Powiedzie Wałeckim, podobnie jak w całym kraju 

pracodawcy zatrudniają głównie na czas określony, stosując tzw. „umowy śmieciowe”. 

Można powiedzieć, że zjawisko skutecznego zatrudnienia nie istnieje. Są zakłady i jednostki, 

które w ogóle nie zatrudniają osób bezrobotnych, po odbytych stażach, jak zakłady pracy 

sfery budżetowej. Jednak nie można mówić, że osoby te nie zostały zaktywizowane  

i z odbycia stażu nie odniosły żadnych korzyści. Jeżeli do oceny efektywności zatrudnienia 

brano by jedynie pod uwagę zatrudnienie na czas nieokreślony, wówczas w powiecie 

wałeckim efektywność wynosiłaby jedynie od 5% do 10%.   

 

Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Wyraził zdanie, że analiza efektywności zatrudnienia prowadzona przez NIK nie dotyczyła 

oceny działalności powiatowych urzędów pracy, lecz oceny państwa i pomysłu rządzących na 

walkę z bezrobociem i właśnie pod tym kątem należy odczytywać to badanie.  

 

Następnie Komisja dyskutowała na temat form zatrudnienia oferowanych przez 

pracodawców, sytuacji firm na rynku powiatowym oraz o dobrych i złych stronach 

odbywanych przez osoby bezrobotne staży organizowanych przez PUP. 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski poddał pod głosowanie informację na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w 

Powiecie Wałeckim.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie.  
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Ad pkt 9  
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.  

 

W posiedzeniu dotyczącym niniejszego punktu porządku uczestniczyli:  

- Jolanta Jażdżewska Geolog Powiatowy p.o Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa w/m;  

- Tomasz Latalski Inspektor w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m;   

- Małgorzata Górzyńska – Naczelnik  Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

nieruchomościami w/m.  

 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

  uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska Powiatu Wałeckiego na lata 2013-

2016 z perspektywą lat 2017-2020” – Janusz Różański Członek Komisji oświadczył, iż 

„Program” został bardzo dobrze opracowany, obejmuje wszystkie zagadnienia 

związane z ochroną środowiska oraz bardzo trudną gospodarką odpadami. 

Marek Pawłowski Członek Komisji wyraził zdanie, że przede wszystkim należałoby 

podziękować osobom, które „Program” opracowywały, gdyż zrobiły to bardzo dobrze. 

Jan Kaczanowicz Członek Komisji przychylił się do pochwał, niemniej zauważył, iż 

zapis na stronie 13 „Programu” w dziale „Gospodarka Odpadami. Cele 

krótkoterminowe do 2015 roku” w podpunkcie „Cele w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi wraz z innymi realizacjami celów jak: objęcie zorganizowanym 

systemem odbierania odpadów komunalnych wszystkich mieszkańców najpóźniej do 

2015 roku”, w świetle aktualnych przepisów jest już nieaktualny. 

Tomasz Latalski inspektor w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

w/m przyznał radnemu Janowi Kaczanowiczowi rację wyjaśniając, iż powyższy zapis 

wynikał z przyjętego harmonogramu prac nad „Programem” oraz z kontynuacji 

poprzedniego „Programu”. 

Jolanta Jażdżewska Geolog Powiatowy p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m dodała, iż prace nad przygotowaniem nowego 

„Programu” trwały przez pewien okres czasu jako, że jego opracowania podjął się 

pan Tomasz Latalski pracownik Starostwa Powiatowego, a nie firma zewnętrzna.  

Tomasz Latalski dodał, iż dzięki opracowaniu „Programu” przez pracowników 

zaoszczędzono środki finansowe rzędu od 20 000 zł do 25 000 zł.  

Wobec braku innych głosów Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał 

pod głosowanie zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku 

głosowania projekt uchwały  Komisja zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie. Projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

 

 

 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość, na czas oznaczony 

 

Marek Pawłowski Członek Komisji zwrócił się z zapytaniem do Małgorzaty 

Górzyńskiej Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

nieruchomościami w/m do kiedy obowiązuje obecna umowa najmu? 

 

Małgorzata Górzyńska - Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

nieruchomościami w/m odpowiedziała, że umowa obowiązywała do dnia 31 grudnia 

2013r, zawarta była na trzy lata. Obecnie firma Gastronomik użytkuje lokal 

bezumownie. 
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Marek Pawłowski zapytał czy w związku z powyższym najemca nie mając zawartej 

umowy najmu wykonał już roboty budowlane w lokalu na kwotę 93 tys. zł? Czy prace, 

które wykonano objęte były inwestycją pn. „Zmiana sposobu użytkowania. 

„Usprawnienie zarządzania energią poprzez termodernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne 

Powiatu Wałeckiego – etap I”? Zauważył, iż do projektu uchwały załączono rzut 

piwnic, z projektu wykonanego na potrzeby w/w inwestycji.  

 

Małgorzata Górzyńska  udzieliła odpowiedzi twierdzącej. 

 

Marek Pawłowski zauważył, iż przetarg na roboty budowlane, na realizację 

pierwszego etapu w/w inwestycji dotyczył również piwnic, wymiany stolarki, roboty 

wykończeniowe i roboty teletechniczne. Wyjaśnił, iż niejasny dla niego jest fakt, że 

najemca wydatkował już na roboty budowlane 93 tys. zł, a całościowo planuje na ten 

cel przeznaczyć 214 tys. zł. Wobec powyższego zapytał jaki był zakres robót 

wykończeniowych objętych przetargiem na realizacje I etapu inwestycji, a jaki zakres 

robót został wykonany i jaki będzie jeszcze wykonywany przez najemcę?   

 

Jan Kaczanowicz Członek Komisji poinformował, iż stan pomieszczeń kuchni był zły. 

Dlatego też domniema, że najemca musiał dostosować pomieszczenia do wymogów 

sanitarnych.  

 

Marek Pawłowski zapytał w jaki sposób Firma Gastronomik rozliczała się za 

użytkowanie pomieszczeń, jeżeli nie podpisano z nią umowy najmu? Czy te koszta 

wliczono w koszta remontu? 

 

Małgorzata Górzyńska poinformowała iż firma dokonywała opłat za czynsz i media. 

Natomiast o ile dojdzie do zawarcia nowej umowy, wówczas wartość czynszu,  

w każdym miesiącu będzie uwzględniała stawkę poniesioną na remont i modernizację 

pomieszczeń. 

 

Marek Pawłowski oświadczył, że jeżeli uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały będzie zawierało informacje na temat rozliczeń z najemcą, w związku z  

wykonywanymi przez niego robotami, będzie przeciwny podjęciu przez Radę Powiatu 

projektu uchwały w takim kształcie. Wyjaśnił, że uzasadnienie do projektu uchwały 

jest jego integralną częścią, która decyduje o ważności uchwały. Wyraził zdanie, że 

szczegóły dotyczące rozliczania się z najemcą leżą w kompetencji Zarządu Powiatu. 

Dodał, iż ma inne spojrzenie na temat zaliczania kosztów poniesionych na remont i 

modernizację pomieszczeń na poczet czynszu najmu, uwzględniającego wartość 

nakładów wycenioną przez rzeczoznawcę, gdyż zawsze takie rozwiązania budzą 

wątpliwości. Wobec powyższego wnioskuje by Rada Powiatu nie wypowiadała się na 

temat rozwiązań dotyczących sposobu płatności czynszu. Oznajmił, iż nie ma nic 

przeciwko, by Zarząd Powiatu zawarł umowę najmu na 15 lat. Niemniej  

z doświadczenia wie, że takie konkretne zapisy dotyczące firmy gastronomicznej mogą 

w późniejszym okresie, wskutek jej przebranżowienia, stać się nieaktualne. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o wyjaśnienie zakresu robót, jakie zostały 

wykonane do tej pory przez najemcę oraz czy były one objęte dokumentacją 

przygotowaną pod realizację inwestycji pn. „Zmiana sposobu użytkowania. 

„Usprawnienie zarządzania energią poprzez termodernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne 
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Powiatu Wałeckiego – etap I”, w powiązaniu z przetargiem nieograniczonym na 

roboty budowlane w/w inwestycji. Czy może prace najemca wykonał w innym 

zakresie?  

 

Janusz Różański Członek Komisji zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu  

o przygotowanie na najbliższą sesję Rady Powiatu informacji dotyczącej jedynie 

pomieszczeń piwnicznych budynku byłego Szpitala Powiatowego, biorąc pod uwagę 

zakres prac jakie obejmował przetarg nieograniczony na roboty budowlane w związku   

z realizacja projektu pn. „Zmiana sposobu użytkowania. „Usprawnienie zarządzania 

energią poprzez termodernizację i zmianę sposobu użytkowania budynku po byłym 

Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne Powiatu Wałeckiego – etap I”,  co 

zostało planowane i co zostało wykonane w ramach w/w przetargu. Czy w ogóle w 

ramach w/w przetargu wykonano w pomieszczeniach piwnicznych roboty budowlane?  

 

Małgorzata Górzyńska poinformowała, że stolarka okienna na pewno w ramach 

przetargu została wymieniona. 

 

Janusz Różański uściślił, iż chciałby wiedzieć co miało być zrobione, a za co 

zapłacono, gdyż może miały być wykonane roboty budowlane, których nie 

zrealizowano, a obecnie najemca będzie ponosił koszta, które z kolei zostaną 

uwzględnione przy naliczaniu czynszu. 

 

Marek Pawłowski wyjaśnił, iż dużo łatwiej byłoby mu przychylić się do głosowania za 

przedmiotowym projektem uchwały, gdyby nie sformułowano tak szczegółowego 

uzasadnienia, gdyż poprzez wchodzenie w szczegóły zagadnienia, rodzą się kolejne 

pytania.  

 

Tadeusz Węgrzynowski Przewodniczący Komisji wyjaśnił na własnym przykładzie, 

wyjaśnił, iż czynsz nie zawsze uwzględnia nakłady poniesione przez najemcę na 

remonty wynajmowanych pomieszczeń. Wszystko uzależnione jest od umowy jaką 

najemca podpisuje z wynajmującym. 

 

Marek Pawłowski podkreślił, iż szczegóły dotyczące rozliczenia się najemcy z 

wynajmującym, w przypadku przedmiotowego projektu uchwały stoją po stronie 

organu wykonawczego. Dlatego też, nie będzie głosował za podjęciem 

przedmiotowego projektu uchwały, który posiada uzasadnienie w takim brzmieniu. 

Następnie poprosił, by Zarząd Powiatu udzielił odpowiedzi na zadane wcześniej przez 

niego pytanie w powiązaniu I etapu inwestycji prowadzonej w budynku byłego 

Szpitala Powiatowego z zakresem prac, które najemca wykonał i które zamierza 

wykonać, gdyż do uchwały załączono rzut piwnic, który pochodzi z projektu 

przygotowanego pod realizację w/w inwestycji.  

 

Małgorzata Górzyńska wyjaśniła, iż załączając rzut piwnic generalnie nie chodziło  

o projekt, a jedynie o pokazanie lokalizacji pomieszczeń, przeznaczonych pod 

wynajem. 

 

Marek Pawłowski zauważył, że jeżeli w uzasadnieniu do przedmiotowego projektu 

uchwały określa się zakres i wartość przeprowadzonych i planowanych przez najemcę 

robót budowlanych i załącza się do rzut piwnic, który pochodzi z projektu, to 

wnioskuje, że pomieszczenia przeznaczone pod wynajem objęte były dokumentacją 
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przygotowaną pod realizację inwestycji pn. „Zmiana sposobu użytkowania. 

„Usprawnienie zarządzania energią poprzez termodernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne 

Powiatu Wałeckiego – etap I”, gdzie przetarg nieograniczony na w/w obejmował 

również roboty wykończeniowe. 

 

Tadeusz Węgrzynowski Przewodniczący Komisji zwrócił się do Marka Pawłowskiego 

Członka Komisji o sprecyzowanie wniosku, by można było przejść do procedury 

głosowania. 

 

Marek Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli ma być uczciwy wobec najemcy, to nie podniesie 

ręki „za” przedmiotowym projektem uchwały z takim uzasadnieniem.   

  

Małgorzata Górzyńska poinformowała, że organ nadzoru Wojewoda 

Zachodniopomorski stwierdził nieważność dużej ilości uchwał organów stanowiących 

jednostek samorządu terytorialnego, dotyczących zawarcia kolejnej umowy najmu, z 

powodu uznania nieruchomości, jako nieruchomość według Kodeksu Cywilnego, czyli 

wyodrębnionego lokalu. Tylko Powiat Gryfiński złożył skargę do WSA, którego wyrak 

uchyla rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego. Obecnie nie 

wiadomo czy organ nadzoru złoży skargę do NSA na rozstrzygnięcie WSA, czy też 

pogodzi się z rozstrzygnięciem WSA i będzie można dalej stosować przy wynajmie 

pomieszczeń  przepisy dotyczące nieruchomości.  

 

Tadeusz Węgrzynowski Przewodniczący Komisji zwrócił się do Marka Pawłowskiego 

Członka Komisji z zapytaniem czy zgłasza formalny wniosek, czy też można przejść do 

procedury głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały? 

 

Marek Pawłowski odpowiedział, że albo Komisja odstąpi od głosowania nad 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały, wówczas przed sesją zbierze się 

jeszcze raz, w celu jego zaopiniowania i Zarząd Powiatu przygotuje informacje o 

jakie prosił, bądź Przewodniczący Komisji przeprowadzi procedurę głosowania nad 

zaopiniowaniem projektu uchwały podczas tego posiedzenia, ale wówczas radni 

Klubu Radnych Rady Powiatu w Wałczu „Wspólny Powiat” będą głosować 

„przeciw” pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  Na zakończenie wyraził 

prośbę by Zarząd Powiatu udzielił odpowiedzi na zgłaszane przez niego i radnego 

Janusza Różańskiego pytania. 

 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał 

pod głosowanie zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku 

głosowania projekt uchwały  Komisja zaopiniowała przy 4 głosach „za” i 6 głosach 

„przeciw”  negatywnie.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

O godzinie 13.30 posiedzenie Komisji opuściła Małgorzata Górzyńska. 
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Ad pkt 10  

Podsumowanie pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego za rok 2013.  
 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu  

za rok 2013 w formie pisemnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał pod głosowanie 

„Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu  

za rok 2013.”  

 

W wyniku głosowania przedmiotowe sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i skierowane 

na  XXXIII sesję Rady Powiatu w dniu 28.02.2014 r.  

 

 

 

Ad pkt 11  

Sprawy bieżące.  
 

Tadeusz Węgrzynowski Przewodniczący Komisji odczytał odpowiedź Zarządu Powiatu na 

wniosek radnego Marka Pawłowskiego złożony podczas XXXII sesji Rady Powiatu w dniu 30 

grudnia 2013 r. o przekazanie do wiadomości Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu odpowiedzi na zarzuty projektanta, dotyczące jakości robót budowlanych, 

prowadzonych w budynku byłego Szpitala Powiatowego w Wałczu, w związku z realizacją  

inwestycji pn. „Usprawnienie zarządzania energią poprzez termodernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne Powiatu 

Wałeckiego – etap I”; stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Marek Pawłowski Członek Komisji oznajmił, iż nie chce komentować odpowiedzi na pismo 

projektanta, niemniej udzielona została na zasadzie „jak będziemy chcieli to zapytamy, jak 

nie, to siedź cicho”. Z tego co obserwuje temat dotyczący jakości robót budowlanych 

prowadzonych w budynku byłego Szpitala Powiatowego w Wałczu coraz bardziej się 

rozszerza, według niego zupełnie niepotrzebnie. Wyraził zdanie, że należy jasno odnieść się 

do zarzutów projektanta bez podtekstów. Zaapelował do Zarządu Powiatu o jednoznaczne 

rozstrzygnięcie tej sprawy, gdyż nabiera ona niepotrzebnie rozgłosu. Wyjaśnił, iż powyższe 

zagadnienie dotyczy całej Rady Powiatu. On jako radny nie chciałby, by społeczeństwo 

odbierało sygnały o tym, że coś źle zostało wykonane podczas realizacji inwestycji. 

 

Janusz Różański Członek Komisji zapytał, czy to jest prawda, że pracownicy Starostwa 

Powiatowego wykuwają, na wylot półmetrowe mury w budynku byłego Szpitala Powiatowego,  

robią wentylację? 

 

Jerzy Goszczyński Wicestarosta Wałecki oznajmił, iż trudno mu odpowiedzieć na to pytanie, 

dodając, że nie wie. 

 

Marek Pawłowski Członek Komisji wyraził pogląd, że pomijając to, co ludzie mówią, warto 

byłoby tą sprawę wyjaśnić, dodając, że projektant jest w końcu uczestnikiem procesu 

inwestycyjnego. Również inspektor nadzoru mógłby się w tej kwestii wypowiedzieć, tym 

bardziej, że podczas ostatniej sesji Rady Powiatu, która odbyła się  30 grudnia 2013 r. 

wyjaśniano, że odpowiedzi na zarzuty projektanta udzieli inspektor nadzoru. Do powyższej 
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kwestii powinni odnieść się fachowcy. Następnie Marek Pawłowski zwrócił się do Tomasza 

Rzemykowskiego Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu z prośbą o udzielenie 

informacji na temat zmian organizacyjnych jakie zostały wprowadzane w Powiatowym 

Zarządzie Dróg w związku z realizacją „Programu Naprawczego”. 

 

Tomasz Rzemykowski Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu poinformował,  

iż jednostka organizacyjna realizuje uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie określenia 

wytycznych do realizacji „Programu naprawczego dla Powiatu Wałeckiego” w PZD  

w Wałczu. Celem w/w jest zmniejszenie wydatków bieżących poprzez ograniczenie wydatków 

na fundusz płac wraz z pochodnymi oraz wydatków administracyjnych. Część poczynionych 

zmian weszła w życie od 1 lutego br. , a część wejdzie w życie od 1 marca br. Wyjaśnił, iż 

przed zmianami w PZD w Wałczu zatrudnionych było 11 osób, natomiast ilość etatów 

wynosiła 10. Po wprowadzonych zmianach zatrudnionych jest 9 osób, a ilość etatów wynosi 

6,5. Jeżeli chodzi o pracowników administracyjnych zmniejszono etaty z 5 do 3, tj. 4 

pracownikom administracyjnym zmniejszono wymiar etatu  do pół etatu. natomiast w grupie 

drogowej rozwiązano umowę o pracę z dwoma pracownikami, którzy zatrudnieni byli na 0,75 

etatu czyli z 6 zatrudnionych w tej grupie osób pozostało 4, a ilość etatów zmniejszono z 5 do 

3,5. Ponadto nie przedłużono umowy o obsługę prawą, jak i zmniejszono wydatki na media. 

Planuje się, że powyższe zmiany w przyszłym roku przyniosą oszczędności rzędu 200 tys. zł. 

 

Marek Pawłowski zapytał jakie stanowiska pracy mają pełne etaty? 

 

Tomasz Rzemykowski odpowiedział, iż w pełnym wymiarze godzin funkcjonują trzy 

stanowiska pracy tj. dyrektora PZD, kierownika grupy drogowej oraz pracownika w grupie 

drogowej. Na pół etatu zatrudnionych jest czterech pracowników administracji dwóch w 

sekcji finansowej i w dwóch w sekcji drogowej. natomiast w grupie drogowej zatrudnionych 

jest dwóch pracowników na 0,75 etatu. 

 

Jerzy Goszczyński Wicestarosta Wałecki wyjaśnił, iż powyższe zmiany nie są rozwiązaniem 

docelowym, jednak tymczasowo będą obowiązywały. Wyjaśnił, iż chodziło przede wszystkim  

o uchronienie jak największej ilości ludzi przed całkowitą utratą pracy.  

 

 

Ad pkt 12  

Wolne wnioski i zapytania.  
 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczącego Komisji Tadeusz Węgrzynowski o godz. 13.40 zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała:  

 

Inspektor ds. Obsługi Rady Powiatu       Przewodniczący  

Komisji Rozwoju Gospodarczego  
Anna Siwiec  

     Tadeusz Węgrzynowski 


